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Proeven op lama's  -  Projecten

In 2019 heeft de Ethische Commissie in Vlaanderen 2 projecten goedgekeurd waarbij 225 
lama’s gebruikt werden voor hun antilichamen. De Gentse farmabedrijven Ablynx en 
Argenx zijn daarbij betrokken. Het zijn deze bedrijven die ook instaan voor de proeven op 
apen.

1. Lopen bovenvermelde projecten momenteel nog? Zo niet, tot wanneer liepen ze dan?

2. Hoeveel lama’s zijn er nog in leven? Waar verblijven die lama’s?

3. Wat zijn de resultaten van de projecten? Graag een overzicht per project.



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 531 van 5 maart 2021
van ELS STERCKX

1. Ja, lama’s worden nog steeds gebruikt voor de productie van antilichamen.

2. Om veiligheidsredenen wordt informatie over waar de dieren zich bevinden niet 
openbaar gemaakt. 

3. De geproduceerde antilichamen worden op veel verschillende manieren gebruikt: als 
onderzoekswerktuig (voor structuurbepalingen van proteïnes, om 
enzymmechanismen te ontrafelen, …) als probe in diagnostische testen of als 
therapeutisch molecule. Er zijn dus verschillende toepassingen met verschillende 
resultaten. Ik beschik niet over een overzicht van alle resultaten die geboekt worden 
dankzij de antilichamen die opgewekt worden in lama’s. 


